

[English version](#)

[Version française](#)



UNIVERSITÉ  
LAVAL

WAGE  
Circumpolar  
Partnership

Dear members and colleagues,

## **ACADEMIC EVENT**

ICASS XI will take place from May 29 – June 3, 2024 as part of the [Arctic Congress](#) to be held in Bodø, Norway. Session proposals can be submitted [here](#) by July 31, 2023. The WAGE Coordination Team has submitted an open session proposal and we encourage you to submit your own sessions related to your WAGE projects. If you submit a session and/or have a session approved, please provide Karen Everett ([karen.everett.1@ulaval.ca](mailto:karen.everett.1@ulaval.ca)) with any relevant information.

## **UPCOMING WAGE MEMBER EVENT**

Svein Mathiesen is co-organizing the *Indigenous Youth Leadership Course on Resilience, Land Degradation, and Permafrost Thaw*, which is organized by the International Centre for Reindeer Husbandry and the Harvard Kennedy School. The deadline to apply is July 31, 2023 and the course is August 13-18, 2023. Please see the attached document for more details and application information.

## **REMINDER**

In case you missed it, WAGE social media pages are now active and you can follow us on [Twitter](#), [LinkedIn](#), [Facebook](#), and [Instagram](#)

Warmest wishes,

*The WAGE Circumpolar Partnership Coordination Team*



UNIVERSITÉ  
**LAVAL**

Partenariat  
circumpolaire  
WAGE

Chers et chères membres et collègues,

## ÉVÈNEMENT ACADÉMIQUE

ICASS XI aura lieu du 29 mai au 3 juin 2024 dans le cadre du [Congrès de l'Arctique](#) qui se tiendra à Bodø, en Norvège. Les propositions de session peuvent être soumises [ici](#) au plus tard le 31 juillet 2023. L'équipe de coordination de WAGE a soumis une proposition de session ouverte et nous vous encourageons à soumettre vos propres sessions liées à vos projets WAGE. Si vous soumettez une session et/ou si votre session est approuvée, veuillez communiquer à Karen Everett ([karen.everett.1@ulaval.ca](mailto:karen.everett.1@ulaval.ca)) toute information pertinente.

## ÉVÈNEMENT À VENIR POUR LES MEMBRES DE WAGE

Svein Mathiesen coorganise le cours *Indigenous Youth Leadership Course on Resilience, Land Degradation, and Permafrost Thaw*, qui est organisé par l'International Centre for Reindeer Husbandry et la Harvard Kennedy School. La date limite pour soumettre votre candidature est le 31 juillet 2023 et le cours aura lieu du 13 au 18 août 2023. Veuillez consulter le document ci-joint pour plus de détails et d'informations sur les candidatures.

## RAPPEL

Au cas où vous l'auriez manqué, les pages de réseaux sociaux de WAGE sont désormais actives et vous pouvez nous suivre sur [Twitter](#), [LinkedIn](#), [Facebook](#), et [Instagram](#).

Bien cordialement,

*L'équipe de coordination du partenariat circumpolaire WAGE*

### **Karen Everett, PhD**

Professionnelle de recherche sénior | Senior Research Associate

Chaire de recherche du Canada sur la condition autochtone comparée | Canada Research Chair on Comparative Aboriginal Condition

**Université Laval**

[karen.everett.1@ulaval.ca](mailto:karen.everett.1@ulaval.ca)

[Avis relatif à la confidentialité](#)